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Vážení spoluobčané,  

v období, kdy se nejenom u nás, ale i mnohde ve světě řeší kvalita a úroveň 
školního stravování, nesprávné stravovací návyky již u těch nejmenších dětí,  
nedostatek přiměřené tělesné aktivity a s tím související nárůst obezity školáků 
i předškoláků mě opravdu velmi potěšilo sdělení Státního zdravotního ústavu, 
které obec Libhošť v těchto dnech obdržela. Píše se v něm, že naše Základní 
škola a Mateřská škola, Libhošť 90, náležitým způsobem vyhodnotila, doplnila 
a inovovala svůj školní projekt podpory zdraví a úspěšně tak obhájila své 
členství v síti programu „Škola podporující zdraví“, které tím bude 
pokračovat po dobu dalších tří let.  
 
Záměrem a cílem programu „Škola podporující zdraví“ je přitom snaha o 
podporu celkového zdraví a zdravého životního stylu a chování nejen dětí, ale i 
učitelů v podmínkách školního prostředí, a to po stránce tělesné, duševní i 
sociální. Zdraví tedy v tomto programu není chápáno jen jako „nepřítomnost 
nemoci“, ale jako výslednice nejrůznějších aspektů ovlivňujících „celého 
člověka“ na úrovni biologické, psychické, sociální, duchovní a environmentální. 
Vychází se přitom z poznatku, že životní styl a chování, které zdraví podporují 
a upevňují, je třeba vytvářet již v předškolním a školním věku dítěte, kdy se 
návyky a postoje nejsnáze a nejtrvaleji upevňují. V rámci tohoto projektu a 
programu je tedy zastoupen nejen optimální pitný režim, pestrá, plnohodnotná 
a optimální výživa a dostatek tělesného pohybu, ale např. i ochrana před úrazy, 
odpovědné chování v nejrůznějších životních situacích, pohoda v mezilidských 
vztazích. Součástí této pohody je také pohoda školního prostředí, zdravé učení 
(zahrnující aspekty jako smysluplnost, přiměřenost, spolupráce, motivující 
hodnocení), a otevřené partnerství, které zahrnuje nejen žáky a jejich učitele, 
ale také rodiče žáků, a obec, jakožto přímého zřizovatele školy.  
 
Naše škola se tedy stala součástí nejen národní sítě Škol podporujících zdraví, 
jejímž garantem v České republice je právě Státní zdravotní ústav, ale i 
celoevropské sítě Schools for Health in Europe (SHE), garantované Světovou 
zdravotnickou organizací pro evropské země – WHO Euro. Mezi prvními 
evropskými zeměmi, které se do tohoto projektu zapojily, jsou kromě České 
republiky i Dánsko, Polsko, Maďarsko, Irsko, Řecko, Belgie.  
 
Co víc si tedy můžeme přát, než zdravé a spokojené děti, pohodové učitelky a 
spolupracující rodiče. Obec tomuto projektu samozřejmě fandí a všemožně jej 
bude podporovat   

Ing. Helena Šimíčková, starostka 
 

SLOVO STAROSTKY 
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Z jednání rady obce 
 

Z jednání rady obce (RO) dne 17.2.2014 
 

Zajišťování obecních akcí 

a) Komise pro kulturu a sport 

Jak již bylo uvedeno na minulé schůzi RO, je nutno zajistit blížící se vý-
znamnou kulturní akci v obci, a tou je Den obce, který letos připadne na so-
botu 21. června. Vzhledem k dosavadnímu pozastavení činnosti Komise pro 
kulturu a sport do doby jmenování nových členů byl jako host přizván na 
dnešní schůzi pan PhDr. Mgr. Vítězslav Černoch, který učinil obci nabídku 
na organizační i programové zajištění Dne obce v Libhošti. Pan Černoch 
má s takovouto činností dlouholeté zkušenosti, neboť je šéfem Podbeskyd-
ské Agentury, zajišťující různé typy akcí, a spolupracuje v této oblasti i 
s dalšími obcemi.  
Členové RO tento způsob zajištění Dne obce schválili, a nastínili panu Čer-
nochovi své představy o náplni a programu letošního Dne obce a stručně 
ho seznámili i s průběhem oslav a programem předešlých dnů obce. Rov-
něž s ním byla dohodnuta návštěva areálu FC Libhošť, aby se seznámil  
s prostory, kde by měly oslavy proběhnout. Pan Černoch po vyslechnutí vý-
še uvedených informací sdělil, že do konce měsíce února předloží návrh 
programu oslav Dne obce v Libhošti i s příslušnou cenovou kalkulací, o tom-
to návrhu pak bude dál jednáno.  
Dále starostka předložila RO k posouzení nabídku Kamila Rudolfa, 
stoun@applet.net, na možnost zajištění „Letního kina“ v obci dle předložené 
nabídky (varianty projekce 4m x 3m, cena 8.600,- Kč + DPH, nebo 8m x 
6m, cena 14.600,- Kč + DPH). Vhodným prostorem by mohl být areál obec-
ního sportoviště, a to případně i v místě nového zastřešení. 
RO předloženou nabídku projednala, s tím, že s pořádáním „letního kina“ 
v zásadě souhlasí, nicméně je nutno ještě vyjasnit detaily nabídky, zvláště 
s ohledem na cenu představení, požadované technické zázemí, nabídku 
filmů apod. V této souvislosti pověřila RO Ing. Jaroslava Šimíčka kontakto-
váním provozovatele letního kina a zjištěním výše uvedených informací. 
  

b) Komise pro občanské záležitosti 

K upřesnění organizačního a programového zajištění akce, týkající se při-
pomenutí uplynutí 100 let od vypuknutí (první) světové války, předložila 
předsedkyně komise Miloslava Blažková následující informace: Příprava 

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE 

mailto:stoun@applet.net
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programové části probíhá ve spolupráci s Oldřichem Sobkem a Rostislavem 
Vágaiem, základní scénář je již zpracován. Na 3. března svolala předsed-
kyně komise schůzku zástupců všech zainteresovaných složek a členů 
místního divadelního souboru, na níž dojde k dalšímu upřesnění. Poté bude 
následně RO informována o aktuálním stavu příprav konání této vzpomín-
kové akce. 

 

Majetkoprávní záležitosti 

a) Starostka Ing. Helena Šimíčková se v tomto bodě vrátila ještě k žádosti 
projekční kanceláře FRÝZA, Beskydská 500, Nový Jičín, zast. Evou Frýzo-
vou ve věci stavby „plynové přípojky STL PE  Ø 32, délky 3m“, v obecním 
pozemku parc.č. 1583/1 v k.ú. Libhošť. Po upřesnění některých nesrovna-
lostí v žádosti a poskytnutých podkladech bylo zjištěno, že se nejedná o 
uzavření smlouvy o věcném břemeni na již dokončenou stavbu, nýbrž o 
udělení práva provést část této stavby v obecním pozemku, neboť pro stav-
bu je teprve vyřizován územní souhlas.   

RO po upřesnění žádosti s provedením předmětné stavby v obecním po-
zemku souhlasila, a  pověřila starostku vypracováním a podpisem příslušné 
smlouvy.    

b) V souladu s minulým usnesením č. 48/2014/R-3d), týkajícím se návrhu na 
odkoupení pozemků v majetku M. P., Libhošť, parc. č. 791/14, ostatní plo-
cha o výměře 30 m2, 791/15, ostatní plocha o výměře 19 m2, 791/18, orná 
půda o výměře 867 m2, 796/4, orná půda o výměře 375 m2 a 1699/4, 
ostatní plocha o výměře 37 m2, předložil místostarosta Ing. Milan Honeš 
znalecký posudek, zpracovaný Ing. Martinem Hanzelkou, Ph.D.,  

RO pověřila místostarostu předložením nabídky odkoupení předmětných 
pozemků M. P. a dále, v případě jeho souhlasu, zařazením tohoto bodu do 
programu jednání ZO dne 3.4.2014. 

c) Opětovně se RO zabývala rovněž majetkoprávním záměrem obce, zveřej-
něným na podkladě žádosti společnosti T-AGRO, zastoupené jednatelem 
R. L., ve věci prodeje obecního pozemku parc.č. 1605/3. Rovněž k tomuto 
záměru byl vyhotoven znalecký posudek na cenu nemovitosti. 
Na základě tohoto znaleckého posudku RO doporučuje ZO prodej předmět-
ného pozemku. RO pověřila místostarostu zařazením tohoto bodu do pro-
gramu jednání ZO dne 3.4.2014. 

d) Místostarosta dále předložil RO k projednání návrh darovací smlouvy mezi 
Moravskoslezským krajem a obcí Libhošť na bezúplatné převedení pozem-
ku parc.č. 1604/3 o výměře 58 m2 (ostatní plocha) pod nástupním autobu-
sovým ostrůvkem v části Malá Vídeň.  
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RO předložený návrh smlouvy schválila a pověřila místostarostu zařazením 
tohoto bodu do programu jednání ZO dne 3.4.2014. 

e) Starostka předložila RO k projednání žádost Moniky Máchové, Libhošť 521, 
zastupující stavebníka R. L., Libhošť, o stanovisko obce, jako vlastníka 
technické a dopravní infrastruktury, z hlediska možného dotčení stávajících 
sítí stavbou „zahradní chatky“ na pozemku parc.č. 1185/7 v jeho vlastnictví.  
RO se po projednání žádosti usnesla, že výše uvedenou stavbou nedojde 
k dotčení technické ani dopravní infrastruktury obce a proto pověřila sta-
rostku vyhotovením příslušného stanoviska. 

f) Dále starostka předložila žádost projektanta Ing. Jiřího Pavelky, Husova 15, 
Nový Jičín, zastupujícího stavebníka L. M., Libhošť, o udělení práva provést 
stavbu části vodovodní, kanalizační a plynovodní přípojky v obecním po-
zemku parc.č. 1513/1 (ostatní plocha, silnice). 
RO po projednání žádosti a přiložené výkresové dokumentace dospěla 
k závěru, že vzhledem k výškovým poměrům je nutno zjistit více podrobnos-
tí o způsobu napojení plánované novostavby RD na nově vybudovanou 
splaškovou kanalizaci. RO v této souvislosti pověřila starostku vyhotovením 
příslušného vyjádření, ve kterém si obec vyžádá detailnější podklady 
k vyhodnocení výše uvedené žádosti. 

g) Starostka předložila RO k projednání žádost projektanta Dalibora Sekaniny, 
Holčovice 255, zastupujícího stavebníky J.M. a M.M., Kadláčkova 1028/7, 
Kopřivnice, o udělení práva provést část stavby sjezdu a chodníku pro pěší, 
sloužící jako přístup a příjezd osobních vozidel na jejich pozemek a 
k zamýšlené stavbě RD, na obecním pozemku parc.č. 1576/1 (ostatní plo-
cha, ostatní komunikace). 
RO po projednání žádost schválila a pověřila starostku vypracováním pří-
slušného stanoviska. 

h) Starostka předložila RO k posouzení žádost projektanta Ing. Libora Cziepa, 
Karla Čapka 4, Nový Jičín, zastupujícího stavebníky D.S a T.S., Kadláčkova 
1027/5, Kopřivnice, o udělení souhlasu obce, jako vlastníka místní komuni-
kace parc.č. 1623/4 (ostatní plocha, ostatní komunikace), s vybudováním 
sjezdu na tuto místní komunikaci.  
RO po projednání žádost schválila a pověřila starostku vypracováním pří-
slušného stanoviska. 

i) V rámci tohoto majetkoprávního bodu pak ještě starostka předložila žádost 
Františka Rumla, Kunín 261, o pronájem veřejného prostranství vedle pro-
dejny Jednoty v době místní Svatojakubské pouti k provozování zábavních 
atrakcí. Rozsah požadovaného pronajatého prostoru, doba pronájmu i na-
bídka obci (jako bonus budou obci předány volné vstupenky v hodnotě 
5.000,- Kč) zůstávají stejné, jako v loňském roce.  
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RO po projednání žádost schválila, neboť s provozovatelem pouti panovala 
v loňském roce spokojenost. RO pověřila starostku vypracováním příslušné 
odpovědi na výše uvedenou žádost a vypracováním nájemní smlouvy. 

j) Vzhledem k potřebě mít celkový přehled o finanční náročnosti odkanalizo-
vání zbývajících lokalit v obci předložila starostka RO k projednání a posou-
zení nabídku projektanta Ing. Lubomíra Nováka – AVONA na vypracování 
studie pro odkanalizování východní části obce, včetně  lokality Malá Vídeň, 
v návaznosti na již vybudované stoky splaškové kanalizace, platný Územní 
plán Nový Jičín, a stav výstavby v dané lokalitě. Nabídková cena studie činí 
33.880,- Kč včetně DPH. 
RO po projednání předloženou nabídku schválila, s tím, že v souladu 
s platnou „Směrnicí o zadávání veřejných zakázek“ starostka vyhotoví pří-
slušnou objednávku studie.   

 

Sportovní zařízení v obci  

Na základě usnesení č. 48/2014/R-5 předložil Ing. Jaroslav Šimíček, člen Ko-
mise pro rozvoj obce, RO různé materiály a informace, které shromáždil za 
účelem řádného projednání a posouzení této problematiky. Vzhledem 
k obsáhlosti těchto materiálů a dnešního poměrně dlouhého programu se RO 
usnesla odložit projednání této záležitosti na další schůzi, s tím, že každý člen 
RO si předložené materiály důkladně prostuduje a Ing. Šimíček vyhodnotí po-
užitelnost a optimálnost jednotlivých návrhů pro potřeby naší obce.  

 

Pořízení Územního plánu Libhošť  

Starostka připomněla, že Zastupitelstvo obce Libhošť rozhodlo dne 5.9.2013 
usnesením č. 22/2013/Z-6a) v souladu s ust. § 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), o 
pořízení Územního plánu Libhošť, a v rozpočtu na rok 2014 byly pro tento účel 
vyčleněny finanční prostředky v hodnotě 500.000,- Kč. V dalším postupu pak 
musí obec Libhošť oficiálně požádat Městský úřad Nový Jičín, odbor územního 
plánování a stavebního řádu, jako příslušný úřad územního plánování, o poří-
zení tohoto územního plánu. Načasování a schválení podání této žádosti je 
podle ust. § 6 odst. 6 písm. b) stavebního zákona v kompetenci rady obce.  

Dle názoru starostky, která byla ZO schválena jako „určený zastupitel“ na úse-
ku územního plánování, tzn. jako zastupitel určený pro spolupráci 
s pořizovatelem a projektantem, by obec měla tuto žádost podat co nejdříve, 
aby ještě do skončení současného volebního období byly zajištěny alespoň 
tyto základní práce: 

 analýza vstupních podkladů – v našem případě bude použit zejména 
stávající platný územní plán, návrhy na jeho změny, apod., 
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 doplňující průzkumy a rozbory – nová aktuální zjištění o stavu území, o 
přírodních a technických limitech využití území, a také záměrů na jeho 
využití (zpracovává projektant), 

 možná i zpracování návrhu zadání (zpracovává pořizovatel spolu 
s určeným zastupitelem na základě projektantem dodaných podkladů). 

 
Je nutno tedy co nejdříve požádat MěÚ Nový Jičín o pořízení Územního plánu 
Libhošť a vybrat příslušného projektanta, a to postupem dle schváleného VP č. 
1/2013, tzn. „Směrnice o zadávání veřejných zakázek“. Tuto směrnici však 
bude nutno do příští schůze RO aktualizovat a schválit její nové znění, neboť 
došlo k navýšení hodnoty veřejných zakázek malého rozsahu, tzn. zakázek, 
které není nutno zadávat postupem dle zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných 
zakázkách, ve znění pozdějších předpisů, a to u zakázek na dodávky a služby 
do výše 2 milionů Kč (doposud    do 1 milionu) a u stavebních prací do výše 6 
milionů Kč (doposud do 3 milionů Kč), vše bez DPH.   

 
RO po projednání předložený návrh postupu příprav zpracování nového 
územního plánu obce schválila a pověřila starostku dalšími kroky 
v souladu s navrženým plánem činností. 

 

Odstoupení od mandátní smlouvy 

V návaznosti na informace předané na poslední schůzi RO starostka sdělila, že 
na základě schůzky, kterou svolala na 30.1.2014, na niž se dostavili zástupci 
jen jednoho z účastníků „Sdružení KAOD-INŽENÝRING, spol. s r.o., a SAFE-
TY PRO s.r.o.“, a to zástupci SAFETY PRO s.r.o., kteří akceptovali výhrady 
obce k celkovému plnění mandátní smlouvy ve věci „Výkon technického dozoru 
investora a BOZP při výstavbě kanalizace a ČOV Libhošť – 2.etapa“. Obec 
Libhošť proto dopisem, odeslaným dne 31.1.2014, opětovně vrátila fakturu za 
období listopad 2013 a také odstoupila od mandátní smlouvy, neboť došlo 
k naplnění stavu dle Článku 10, bodů 10.3., 10.4. a 10.5. smlouvy.  
Starostka dále předložila návrh, aby zajištěním zbývajících činností, zejména 
fáze zkušebního provozu stavby čistírny a kolaudace stavby kanalizace byl 
pověřen z hlediska znalosti celé záležitosti projektant a také autorský dozor 
stavby Ing. Lubomír Novák.  
Pokud se týká dokončení finálního povrchu komunikací, zde již není nutno 
dozorování oprávněné osoby s vodohospodářskou autorizací, ale tuto činnost 
si může obec zajistit sama. 
RO předložený návrh na zajištění zbývající inženýrské činnosti prostřednictvím 
Ing. Nováka schválila, a pověřila starostku vypracováním příslušné smlouvy o 
dílo a jejím následným podpisem. 
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Žádosti o finanční dotaci  

a) Žádost Centra pro zdravotně postižené Moravskoslezského kraje, o.p.s. 

Žádost ředitele centra, Mgr. Richarda Pešata o poskytnutí finanční částky 
ve výši 30.000,- Kč na rok 2014 jako příspěvek na mzdové náklady na vý-
kon činnosti osobní asistentky, pečující nepřetržitě od roku 2011 v rozsahu 
40 hodin týdně o jednoho klienta z obce Libhošť. Celkové mzdové náklady 
osobní asistentky činí 184.920,- Kč ročně, část příjmu, hrazená klientem 
Libhoště, dosahuje okolo 90.000,- Kč ročně. 
Vzhledem ke skutečnosti, že na rok 2014 máme v rozpočtu na podporu so-
ciálních, kulturních, vzdělávacích a podobných služeb, poskytovaných ob-
čanům, vyčleněnu určitou konkrétní částku, je další hospodaření 
s rozpočtem v kompetenci RO. RO se tedy rozhodla žádosti vyhovět, a po 
delší diskuzi a několika návrzích, o nichž se postupně hlasovalo, se usnesla 
na poskytnutí finančního daru žadateli ve stejné hodnotě, jako v loňském 
roce, tzn. ve výši 12.000,- Kč.  
RO pověřila starostku vypracováním příslušné darovací smlouvy a jejím ná-
sledným  podpisem.   

 
b) Žádost Pečovatelské služby OASA Nový Jičín, o.p.s. 

Žádost ředitelky pečovatelské služby Mileny Borkové, resp. následně ředite-
le Ing. Adama Borka, o poskytnutí finanční dotace ve výši 15.000,- Kč na 
rok 2014 jako příspěvek na provozní náklady a na mzdové prostředky při 
zajišťování této služby. Nákladovost na 1 hodinu pečovatelské služby činí 
270,- Kč na jednoho uživatele, přitom dle zákona může mít uživatel finanční 
spoluúčast max. ve výši 120,- Kč/hod.  
Vzhledem ke skutečnosti, že v současné době není v Libhošti žádný klient, 
který by tuto službu využíval, RO se po projednání rozhodla žádosti v dané 
chvíli nevyhovět a finanční dar pro rok 2014 neposkytnout. RO pověřila sta-
rostku vypracováním příslušné odpovědi na žádost. 
 

Inventarizace majetku a závazků   

V návaznosti na informace, předané starostkou na minulé schůzi RO, předložil 
místostarosta, jako předseda inventarizační komise, RO k projednání závěreč-
nou zprávu o provedení roční inventarizace majetku, závazků a pohledávek 
obce Libhošť ke dni 31.12.2013, včetně předložení likvidačního protokolu.  
RO po projednání tuto zprávu schválila. Místostarosta pak dále uvedl, že zprá-
va bude součástí závěrečného účtu obce za rok 2013, který se bude projedná-
vat na dubnovém zasedání ZO, a jehož veškeré podklady budou následně  
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Záležitosti ZŠ a MŠ  

Místostarosta předložil RO k projednání následující žádosti Mgr. Dagmar Mi-
chálkové, ředitelky příspěvkové organizace obce, Základní škola a Mateřská 
škola, Libhošť 90: 

a) Schválení ředitelského volna na dny 2.5.2014 a 9.5.2014 pro žáky ZŠ.  

Jedná se o pátky, dny, navazující po státních svátcích 1.5. a 8.5., kdy do-
chází k přerušení výuky v pracovním týdnu. Vzhledem k tomu, že poslední 
ředitelské volno bylo žákům schváleno dne 18.11. 2011, což značí, že jsou 
tato volna udělována velmi zřídka,  RO po projednání ředitelské volno 
schválila. 

b) Inventarizace a vyřazení nepotřebného materiálu 

V příspěvkové organizaci rovněž proběhla inventarizace majetku ke dni 
31.12.2014, včetně vyřazení nepotřebného (tzn. nefunkčního, opotřebova-
ného či neopravitelného hmotného majetku) dle předložených vyřazova-
cích protokolů. RO po projednání průběh inventarizace i vyřazení nepo-
třebného majetku schválila. 

c) Personální změny v MŠ 

RO vzala na vědomí informaci ředitelky ZŠ a MŠ o personálních změnách 
v MŠ. Ke 31.3.2014 končí pracovní poměr učitelce MŠ Bohdaně Jarolímo-
vé, která od 1.4.2014 nastupuje do MŠ Závišice v místě svého bydliště. Do 
konce tohoto školního roku byl prodloužen pracovní poměr učitelce MŠ Ka-
teřině Kovářové. 

 

Plán financování obnovy kanalizace 

Místostarosta informoval RO, že zákon č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kana-
lizacích pro veřejnou potřebu a o změně některých zákonů, v platném znění, 
ukládá vlastníkům kanalizací povinnost zpracovat a realizovat plán financování 
obnovy kanalizace v rozsahu a podle pravidel prováděcí vyhlášky MZe č. 
428/2001 Sb., k tomuto zákonu. Plán je nutno projednat a schválit zastupitel-
stvem a zahájit jeho plnění. Obec obdržela od provozovatele kanalizace a 
ČOV, SmVaK Ostrava a.s., metodiku plánu financování obnovy.  

Po projednání této metodiky RO rozhodla zpracovat Plán financování obnovy 
kanalizace na léta 2014 – 2023, s tím, že výše finančních prostředků, vyčleně-
ných v plánu financování obnovy kanalizace, bude stanovena dle předpokláda-
né výše nájmu, který obec obdrží od SmVaK na základě smlouvy o nájmu a 
provozování vodního díla, uzavřené mezi SmVaK a obcí Libhošť dne 
29.6.2011. Finanční prostředky budou účetně vedeny odděleně a budou využi-
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ty pouze pro obnovu stavby kanalizace a ČOV v průběhu její životnosti. Plán 
bude předložen ZO na nejbližším zasedání. 

 

Směrnice obce Libhošť 

a) Aktualizace „Směrnice účetní jednotky“ 

Starostka předložila RO k projednání aktualizované znění směrnice účetní 
jednotky. Aktualizace spočívá zejména v doplnění nových skutečností (za-
ložení nových účtů u ČNB a ČS, dokončení ), k nimž od schválení původ-
ního znění směrnice došlo. RO po projednání aktualizované znění směrni-
ce schválila. 

b) Přijetí „Směrnice pro provedení inventarizace majetku a závazků obce 
Libhošť“  

Starostka předložila RO k projednání návrh nové směrnice pro provedení 
inventarizace majetku a závazků obce Libhošť. Doposud byla směrnice, 
resp. pokyny pro inventarizaci majetku, součástí účetní směrnice, nicméně 
z důvodu vzniku většího množství požadavků, které je nutno 
v inventarizací zpracovat, vznikl návrh na směrnici novou. RO po projed-
nání znění nové směrnice schválila. 

c) Směrnice k aplikaci reálné hodnoty u majetku určeného k prodeji 

Starostka předložila RO k projednání návrh znění nové směrnice k aplikaci 
reálné hodnoty u majetku určeného k prodeji, jež vznikla na základě dopo-
ručení kontroly hospodaření obce, provedené v měsíci únoru pracovníky 
Krajského úřadu MSK.  RO po projednání znění nové směrnice schválila. 

 

Různé 

a) Doplnění dohody o provedení práce 

V návaznosti na závěr, s jakým byl při minulé schůzi RO projednán bod 9), 
týkající se uzavření dohod o provedení prací, zajišťujících určité činnosti 
pro potřeby obce i v roce 2014, starostka RO sdělila, že vznikla aktuální 
potřeba na zhotovení nových vizitek pro vedení obce, které již stávající vi-
zitky, zhotovené v roce 2011 spotřebovalo, i pro zaměstnance obce, kteří 
doposud žádné vizitky neměli. Tyto nové vizitky by již měly reagovat na 
skutečnost, že obci byly uděleny příslušné symboly, a měl by na nich být 
znázorněn motiv obecního znaku. Navrhla proto uzavřít dohodu o prove-
dení práce pro rok 2014 opětovně i s Hanou Balážovou, která i v minulém 
roce zajišťovala pro obec různé grafické návrhy na plakáty, letáky, pozván-
ky apod.  
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RO tento postup schválila a pověřila starostku vyhotovením a podpisem 
příslušné dohody.    

b)  

c) Poptávka na zemní a jiné práce pro obec 

V souvislosti s povinností obce řádně se starat o údržbu a opravy místních 
komunikací, veřejných prostranství a dalšího obecního majetku, a zadávat i 
v roce 2014 provádění různých zemních a výkopových prací, terénních a 
stavebních úprav, atd., informoval místostarosta RO o potřebě provést po-
ptávku na zajištění provádění těchto prací. Tato poptávka bude v souladu 
s předpokládanou hodnotou prací provedena v souladu se „Směrnicí 
k zadávání veřejných zakázek“ tak, že výzva k podání cenové nabídky bu-
de zaslána minimálně dvěma, resp. třem dodavatelům, jejichž nabídky pak 
budou na následné schůzi RO posouzeny a vyhodnoceny. S vítězným do-
davatelem je pak možno uzavřít tzv. rámcovou smlouvu na provádění prací 
v průběhu roku 2014, popř. je možno u obdobných zakázek, zadávaných 
opakovaně, postupovat individuálně v souladu se směrnicí.  
RO tento postup schválila a pověřila místostarostu vyhotovením příslušné 
poptávky.   

Na základě oficiálního zápisu z jednání RO zpracoval Aleš Hána 

 
 
 

Z jednání zastupitelstva obce 
 
Ke svému 26. jednání se zastupitelstvo obce (ZO) sešlo dne 6.února 2014, již 
tradičně v prostorách velkého sálu na Fojtství. 
 
Schůze se řídila následujícím programem:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Určení ověřovatelů zápisu 

3) Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání 

4) Majetkoprávní záležitosti 

5) Stanovení odměn neuvolněných členů zastupitelstva    

6) Aktualizace rozpočtového výhledu      

7) Rozpočtové opatření č. 1 pro rok 2014 

8) Žádosti o VFP z rozpočtu obce na rok 2014 

9) Žádost o finanční podporu  

a) Žádost o podporu sociálně terapeutických dílen EFFATHA Nový Jičín 

b) Žádost o podporu Novojičínského dětského sboru ZUŠ Ondrášek 
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10) Střednědobé plánování sociálních služeb – komunitní plánování   

11) Kampaň „Vlajka pro Tibet“  

12) Diskuze, závěr 

 

V bodě 4) věnovanému majetkoprávním záležitostem zastupitelé projednali a 
následně schválili příspěvek pro občany, kteří v roce 2014 budou připojovat 
své nemovitosti domovními přípojkami na kanalizační systém, vybudovaný v 
rámci stavby 2. etapy kanalizace v obci. Příspěvek bude poskytnut formou 
trubního materiálu v celém rozsahu dle projektu domovních částí kanalizačních 
přípojek. Podmínky připojení a bezplatného výdeje materiálu budou stanoveny 
ve smlouvě o připojení, která bude uzavřena s každým vlastníkem nemovitosti, 
kde bude technicky možné se ke kanalizaci připojit. 

V následujícím bodě se zastupitelé projednali změnu výše odměn neuvolně-
ných členů zastupitelstva, a to na podkladě  novelizované přílohy č. 1 k naříze-
ní vlády č. 37/2003 Sb., ve znění účinném od 1.1.2014.  

Bod 6) byl věnován projednávání aktualizace rozpočtového výhledu obce na 
období 2015 – 2018, se kterým zastupitele seznámila účetní obce a správkyně 
rozpočtu Karla Skýpalová. Aktualizace rozpočtového výhledu se provedla pro-
to, že v roce 2012, kdy byl tento výhled zpracován, nebyly ještě k dispozici 
údaje o celkové výši úvěru na stavbu 2.etapy kanalizace, ani nebylo k dispozici 
závěrečné vyúčtování procesu rozdělení majetku s městem Nový Jičín.   

Účetní obce Karla Skýpalová rovněž zastupitelům v dalším bodě jednání ob-
jasnila podrobnosti návrhu na 1. rozpočtové opatření roku 2014, které bylo 
zastupitelstvem následně schváleno. 

Následující bod jednání byl věnován projednávání žádostí o veřejnou finanční 
podporu (VFP) z rozpočtu obce na rok 2014. Starostka úvodem informovala, že 
částka, která byla v letošním roce na veřejnou finanční podporu vyčleněna, 
byla proti loňskému roku navýšena na 200, resp. 275 tisíc, s tím, že obec Lib-
hošť obdržela v daném termínu 10 žádostí od místních spolků a sdružení. Za-
stupitelé se poté věnovali projednávání každé žádosti zvlášť. Výslednou výši 
podpory i s průběhem jednání a důvody, proč byla podpora jednotlivým žadate-
lům přiznána či naopak krácena či odepřena, najdete v oficiálním zápisu 
z jednání ZO na webových stránkách obce. 

V 9. bodu jednání se zastupitelé věnovali žádostem o finanční podporu, které 
obdržela obec Libhošť. Jednalo se o žádost Slezské diakonie se sídlem U Ji-
čínky 25, Nový Jičín, o finanční dotaci ve výši 3.000,- Kč na podporu provozu 
sociálně terapeutických dílen EFFATHA Nový Jičín a dále o žádost Sdružení 
přátel dětského pěveckého sboru Ondrášek, se sídlem Derkova 1, Nový Jičín, 
ve výši 10.000,- Kč. ZO následně schválilo zaslání finanční podpory ve výši 
5.000,-Kč Slezské diakonii a to jako výraz podpory její záslužné činnosti. Ná-
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sledně pak schválilo i finanční dar ve výši 20.000,-Kč Sdružení přátel dětského 
pěveckého sboru Ondrášek a to jako vyjádření podpory jeho činnosti za aktivní 
účasti dětí z Libhoště. 

K následujícímu bodu jednání, věnovanému střednědobému plánování sociál-
ních služeb, starostka uvedla, že toto plánování sociálních služeb náleží k urči-
té formě strategického plánování, rozhodování v této záležitosti proto patří do 
kompetence zastupitelstva. Zákon č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, v 
platném znění, ukládá obcím různé povinnosti: obec našeho typu má např. 
zjišťovat potřeby poskytování sociálních služeb různým skupinám obyvatelstva 
na svém správním území, spolupracovat s dalšími obcemi, kraji a poskytovateli 
sociálních služeb při zprostředkování těchto služeb a může zpracovat středně-
dobý plán rozvoje sociálních služeb; na rozdíl od kraje, který zpracovat střed-
nědobý plán musí. Aby však mohl kraj tento střednědobý plán zpracovat na 
podkladě relevantních údajů, a nikoli od stolu, motivuje města a obce k tomu, 
aby tyto plány zpracovávaly také. Město Nový Jičín, které je „obcí s rozšířenou 
působností“ oslovilo obce ve svém území s nabídkou ke spolupráci, a vyzvalo 
je, aby se zapojily do projektu „Nový Jičín – vstříc sociálním službám“, a podíle-
ly se tak na zjišťování aktuálních potřeb občanů. Obce naší velikosti by jen 
těžko zajišťovaly potřebný rozsah služeb (např. pečovatelská služba, osobní 
asistence, domovy pro seniory, azylový dům, stacionáře, apod.), proto je pro 
ně výhodnější spojit se s městem, plánovat společně, a případně na poskyto-
vání některých služeb přispívat, protože samotná obec by na veškeré služby 
neměla dostatek finančních prostředků ani prostorů. 
ZO následně odsouhlasila zapojení obce do projektu „Nový Jičín – vstříc soci-
álním službám“, a schválilo, aby střednědobý plán sociálních služeb byl zpra-
cován a projednáván metodou komunitního plánování.  

V předposledním bodu programu se ZO věnovalo projednávání případného 
zapojení obce do kampaně „Vlajka pro Tibet“, která spočívá ve vyvěšení vlajky 
Tibetu dne 10. března 2014, u příležitosti 55. výročí povstání Tibeťanů proti 
čínské okupaci. ZO zapojení obce do této kampaně schválilo. 

V diskuzi vystoupil Jaroslav Šimíček, který uvedl, že si přečetl zápis ze společ-
né schůze kontrolního a finančního výboru, který obsahoval tři body (tři infor-
mace): o pozdních zápisech a o dvou kontrolách. To, že proběhly kontroly, je 
podle jeho názoru mnohem důležitější, než to, že jsou pozdě zápisy. Výstupy z 
kontroly by však neměly být pouze na jeden řádek: měly by obsahovat infor-
maci o tom, co bylo kontrolováno, s jakým výsledkem, popř. s jakým závěrem 
či doporučením. Tomáš Jalůvka, člen ZO, na to reaguje, že tyto kontroly teprve 
proběhnou. Starostka pak přečetla zápis, z něhož vyplývá, že kontroly byly 
bodem programu, nikoli, že jsou zatím jen plánovány. Vyjádřila se také k zápi-
sům a jejich zveřejňování. Zákon o obcích neukládá zveřejňování zápisů ani ze 
zasedání ZO, ani ze schůzí RO, které jsou neveřejné, musí být jen k nahlédnutí 
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na obecním úřadě, v případě zápisu z RO dokonce jen členům zastupitelstva, 
nikoli veřejnosti. To, že zápisy zveřejňujeme na webu, publikujeme v Libhoš-
ťském zpravodaji a zasíláme členům ZO na jejich obecní maily, je nadstan-
dard, který vedení obce dělá dobrovolně, byť s tím má další práci. Dále sta-
rostka uvedla, že za mnohem důležitější považuje, že z provedených kontrol 
vyplývá, že úkoly, plynoucí z usnesení, jsou ve většině případů do dalších za-
sedání a schůzí splněny (vyjma některých majetkoprávních záležitostí), než 
počítání dnů, za které jsou vyhotoveny zápisy. Místostarosta doplňuje, že zápi-
sy může provádět i člen ZO, všichni by proto měli být připraveni na to, že mo-
hou být vyhotovením zápisu pověřeni. Starostka dodává, že stejně tak mohou 
být jednotliví členové zastupitelstva rozhodnutím ZO pověřeni přípravou a za-
jištěním jednotlivých bodů programu a návrhem na usnesení.   

Po tomto posledním bodě jednání bylo následně ZO ukončeno. 
 

Na základě oficiálního zápisu z jednání ZO zpracoval Aleš Hána 
 
 
 

Libhošť ve třetím roce samostatnosti 
 
Vážení občané, 
v únorových číslech Libhošťského zpravodaje v minulých dvou letech jsem se 
snažil za pomoci svých kolegů a kolegyň na obecním úřadě vždy shrnout, co 
se v minulém roce událo, vybudovalo, a co se plánuje na rok další. Nejinak 
tomu je i letos. Když jsem při psaní článku začal uvažovat, čím začít, co se 
v roce 2013 významného událo, vůbec jsem neváhal. Stavba 2. etapy kanali-
zace a čističky odpadních vod /ČOV/ a uvedení symbolů obce v život byly nato-
lik výraznými událostmi, že s jejich obnovou se setká snad až generace, která 
se v současné době rodí. Životnost kanalizace je minimálně 80 let (předpoklá-
dá se až 100 let kromě technologie v ČOV, která má životnost kratší). Symboly 
obce (znak a prapor) přetrvávají zpravidla několik generací.  

V únorovém čísle Zpravodaje 2013 v článku „Druhý rok Libhoště“ jsem mi-
mo jiné napsal následující větu: „V době, kdy se vám dostane do rukou tento 
únorový zpravodaj, by mělo být rozhodnuto ve veřejné soutěži o dodavateli 
naší zatím největší investiční akce, a tou je výstavba 2. etapy kanalizace a 
ČOV, stoka B a OB“. Dílo se podařilo, dodavatel byl vybrán, kanalizace je 
v zemi včetně veřejných částí přípojek. ČOV je v provozu, pracuje na obě sek-
ce a je připravena přijímat k čištění další splaškové vody z domácností. 
V současné době se připravují podklady pro vodohospodářský úřad 
k provedení kolaudace stavby. Po zkolaudování bude možné zahájit řízené 
napojování domovních odpadů na kanalizační systém. Jakmile to umožní po-
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časí, budou opraveny veškeré místní komunikace, které byly dotčeny stavbou. 
O všech úkonech, které bude potřebné s napojením rodinných domů na kanali-
zační systém provést, budeme informovat na veřejné schůzi a formou letáků do 
každé domácnosti, které se to týká. Plánujeme i den otevřených dveří na ČOV. 
O stavbě by se dalo určitě ještě mnohé napsat, ale vycházíme z toho, že obča-
né byli průběžně informováni ve Zpravodaji a na webových stránkách obce. 

Nechci se mnoho rozepisovat ani k zatím  nejvýznamnější události 
v novodobé historii Libhoště, kterou bylo udělení symbolů samostatné obci 
Libhošť předsedkyní Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR dne 18.3.2013 a 
jejich uvedení  do života na Dni obce dne 26.6.2013. Tato událost, kterou mají 
občané jistě v živé paměti, vstoupí bezesporu do novodobé historie obce. 

Obec v minulém roce zahájila přípravu dalších investičních akcí. Projekční 
kanceláří Ing. Lubomír Novák – AVONA Nový Jičín byla zpracována projektová 
dokumentace stavby s názvem „Rozšíření vodovodu Libhošť – lokalita Obec-
ník“ a „Kanalizace a ČOV Libhošť – 2. etapa – Veřejné části kanalizačních 
přípojek (stokový systém BJ a OBA)“. První projekt řeší rozšíření vodovodního 
řádu od fotbalového hřiště na horní konec v  místech, kde je plánována výstav-
ba rodinných domů, druhý projekt řeší vybudování veřejných částí přípojek 
k domům na horním konci, jejichž odkanalizování se nevešlo do právě dokon-
čované etapy a k pozemkům, kde se plánuje výstavba rodinných domů. Obě 
stavby budou probíhat současně, a tam, kde to bude možné, v jednom výkopu. 
Zahájení stavby je však podmíněno zajištěním finančních prostředků. Obec 
proto bude usilovat o získání finančních prostředků z dotací státu nebo evrop-
ské unie. 

Z hlediska údržby obecního majetku zásadních změn doznal objekt mateř-
ské školy. Po cca 40 letech, kdy objekt mateřské školy stojí, začala do zdí 
v suterénu pronikat spodní voda. Z rozvodů teplé i studené vody tekla rezavá 
voda. Nevyhovující tlak vody zjistil revizní technik v požárních hydrantech.  
Z tohoto důvodu rozhodla rada obce o provedení  zásadních oprav době 
prázdnin. V období cca jednoho měsíce byly obnaženy základy objektu a pro-
vedeno položení drenáže a izolace. Současně byla v celé vstupní části do ob-
jektu položena zámková dlažba a v zadní části bylo železné schodiště nahra-
zeno betonovým. Uvnitř budovy byla provedena výměna rozvodů vody 
v polovině objektu a zrekonstruovány sociálky pro děti. Rekonstrukce bude 
pokračovat o prázdninách 2014 v další polovině objektu a v dalším oddělení. 
Zcela zásadní proměnou prošla zahrada, kde byly vybudovány nové venkovní 
herní prvky. 

Podstatnou rekonstrukcí prošla další veřejná budova,  a to budova s č.p. 
230, kde je umístěna pošta, květinářství, knihovna a místnosti spolků. Na pod-
zim roku 2012 byla zahájena rekonstrukce vnitřních částí budovy. Rekonstruk-
ce byla dokončena na jaře 2013. Zásadních změn doznaly dlažby, schodiště 
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včetně nového zábradlí, elektroinstalace, nově byly nataženy omítky a celá 
chodba byla vymalována. Současně s tím byla provedena výměna vstupních 
dveří. Práce na budově pokračovaly i v průběhu celého roku, když byl vybudo-
ván nový bezbariérový chodník společně s betonovou zídkou. 

Pozorní občané si jistě všimli nového osvětlení, vybudovaného před památ-
kově chráněnou budovou Fojtství, poštou a před památníkem padlých občanů 
Libhoště. Nová svítidla příznivě dokreslují architekturu středu obce.  

Údržbu veřejného osvětlení, kterou dříve prováděly Technické služby města 
Nového Jičína, převzali do svých rukou pracovníci obce. Veřejné osvětlení je 
opravováno (výměna žárovek) každých 14 dnů. Náklady na opravy jsou samo-
zřejmě nižší. 

V minulém roce byl posílen i o několik reproduktorů veřejný rozhlas, a to 
v místech, kde byla špatná slyšitelnost. Údržba veřejného rozhlasu je provádě-
na 2 x ročně.  

Další budovou, která je v majetku obce a která vyžaduje celkovou rekon-
strukci, je hasičská zbrojnice. V roce 2012 obec spolu s SDH zažádala o dotaci 
na rekonstrukci u MAS Poodří.  S dotací jsme však neuspěli. Proto v minulém 
roce obec zajistila rekonstrukci elektroinstalace, která byla v nevyhovujícím 
stavu a navíc neumožňovala připojení třífázových spotřebičů. V rekonstrukci 
zbrojnice bude obec spolu s SDH postupně pokračovat i v dalších letech. 

V souvislosti s přípravou červnového dne obce rozhodla rada obce opravit 
celkem neutěšený stav objektu na fotbalovém hřišti, který slouží při kulturních a 
společenských akcích k vystoupení hudebních skupin, umělců a ostatních 
účinkujících. Pódium pro účinkující a veškeré plochy byly nově vydlážděny, 
celý objekt byl stavebně upraven, dostal novou fasádu a vnitřní prostory byly 
vymalovány. V objektu byla natažena nová elektroinstalace, celkový příkon byl 
posílen, takže je možné připojit výkonnější aparaturu bez nebezpečí výpadku 
el. proudu přetížením. 

Obec v roce 2013 investovala i do výstavby a údržby místních komunikací. 
Na Obecníku byly propojeny a zokruhovány 2 místní komunikace v místech, 
kde se plánuje nová výstavba rodinných domů. Na 4 místech v obci byly zhoto-
veny nové asfaltové komunikace. 

Mírná zima umožnila pokračovat v údržbě obecního majetku i v zimním ob-
dobí. Na programu bylo zejména vyčištění příkopů na Mlýnském potoku po 
celé jeho délce od pneuservisu až za fotbalové hřiště. Potok nebyl snad čištěn 
od jeho vybudování někdy v 70tých letech minulého století, na několika mís-
tech byl zcela zarostlý dřevinami a koryto potoka bylo odkloněno mimo betono-
vé žlaby. K poslednímu únorovému dni  je celé koryto v délce 1,2 km vyčištěno.  
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Ve výčtu provedených akcí a činností by bylo možné i nadále pokračovat. Na 
závěr bych chtěl uvést několik čísel, aby čtenáři měli přehled, kolik jednotlivé 
akce a údržba obecního majetku stojí a kolik obec na údržbu a opravy vynalo-
žila: 

- oprava místních komunikací    746 000 Kč 

- opravy v mateřské škole    608 800 Kč 

- údržba vodního toku         22 900 Kč 

- oprava budovy č.p. 230 (pošta, knihovna atd.)  180 000 Kč 

- oprava  a rekonstrukce veřejného osvětlení  203 000 Kč 

- oprava místního rozhlasu      30 500 Kč 

- oprava pódia a budovy na fotbalovém hřišti  117 000 Kč 

- rekonstrukce elektroinstalace v hasičské zbrojnici   82 000 Kč. 

 

Toto je jen krátký výčet nákladů na údržbu obecního majetku. S úplným vý-
sledkem hospodaření obce budou občané seznámeni v měsíci květnu po 
schválení závěrečného účtu obce za rok 2013, který bude předložen 
k projednání a schválení zastupitelstvu obce na dubnové schůzi. 

Hospodaření obce je trvale přebytkové, ekonomika je zdravá, nehrozí zadluže-
ní. K 31.12.2013 měla obec na účtech v bankách rezervu 19,6 mil. Kč. 

Těší nás, že občané Libhoště mají zájem o dění v obci a vedení obce cítí u 
občanů podporu. Samozřejmě, že ne všechno je ideální. Budování infrastruktu-
ry v obci je doprovázeno zvýšeným provozem vozidel, hlukem, prašností a 
celkově ztíženým životním prostředím. Různé jsou i názory občanů na to, jak 
věci řešit. Úplně jednotné není v některých případech ani zastupitelstvo obce, 
několikrát jsme se setkali v zastupitelstvu i s obstrukcemi části zastupitelů, 
zejména při rozhodování o výstavbě kanalizace a ČOV. Ale o tom snad až 
jindy. Jak který zastupitel hlasuje a jaký zaujímá postoj ke konkrétním problé-
mům se může každý občan přesvědčit v zápisech ze zastupitelstva, která jsou 
v plném znění zveřejněna na webových stránkách obce v záložce „Obecní úřad 
– Zastupitelstvo - Zápisy ze zasedání“. 

 
Ing. Milan Honeš 

místostarosta 
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V minulých dnech obdržela redakce zpravodaje email od občana Libhoště pa-
na Marka Rydzoně, který redakci nabídl publikování série článků, věnovaných 
jeho zálibě – karetní hře poker. Redakce zpravodaje je, pochopitelně, za kaž-
dou takovouto snahu každého občana Libhoště o obohacení obsahu zpravoda-
je ráda, a tudíž nabídku pana Rydzoně přijala. 
 

Pár vět o pokeru.... 

Marek Rydzoň 

Poker Texas Holdem je nejhranější karetní hra světa. Pro jedny hazard – pro 
druhé miliónové částky na účtech pokerových profesionálů. Proč je tato hra tak 
slavná? Na tyto a jiné otázky Vám budu odpovídat postupně  na stránkách 
Libhošťského zpravodaje. Jsem vášnivý turnajový hráč pokeru, který hraju již 
čtvrtým rokem.Za tuto dobu jsem hrál online, live, přečetl jsem pokerové knihy 
a zkusil coaching pokerových profesionálů.  Rád bych se tedy podělil o své 
znalosti a zkušenosti se začínajícími hráči, kteří by rádi zkusili tuto tajemnou 
hru plnou nástrah...... 
 
Něco málo z historie 
Poker jak ho dnes známe vznikl kolem 19.století z francouzské hry známé jako 
„Pocque“, která byla předchůdce pokeru. V 60-70.letech byl poker hlavně vý-
sadou mafiánů v Americe. Začátkem 70.let začal být poker legální v kasinech a 
začalo se hrát neoficiální mistrovství světa v pokeru známé jako WSOP. Jed-
ním z hráčů, který se zasloužil o pokerový boom,  je dnes již 81-letá legenda 
Doyle Brunson, 10ti-násobný vítěz zlatého náramku WSOP. Asi úplně největší 
rozmach pokeru nastal cca v letech 2008-2012, nyní již poker trochu upadá. 
Hráči se začínají učit. Mnoho hráčů pochopilo, že bez práce nejsou koláče a 
studují poker z knih a internetu. Hazardní hráči naopak už zjistili, že v pokeru 
jim moc pšenka nepokvete. Trh v Evropě nabízí herny, kde najdete mnoho 
amatérů, ale i opravdové profíky na větších limitech, např.na POKERSTARS. 
  
Legislativa 
Hraní pokeru je, podle naší legislativy, povoleno pouze v kasinech, která mají 
licenci. Tato licence stojí nemalé částky, proto kasina provozují také hrací au-
tomaty na poker, aby se uživila. Klobouk dolů před našimi zákonodárci, kteří 
podporují gamblerství a turnajový poker se jim nelíbí. Hraní pokeru online je 
taktéž zakázáno. Ten, kdo hraje na jakékoli online herně, která má licenci na 
Maltě (skoro všechny) porušuje zákon. Naštěstí kontrola našim zákonodárcům 
nejde už vůbec, takže zatím klidně hrejme......Výjimkou je např. herna PO-
KERSTARS.FR ve Francii, kde je uzavřená síť. Hrát mohou hráči z celého 

Z OBECNÍHO DĚNÍ  
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světa, ale poplatky jdou jak do POKERSTARS, tak do francouzské pokladny. 
Škoda, že to nejde takto jednoduše i u nás. 
  
Hra 
Jsou dvě základní věci, které je si třeba uvědomit, než začnete hrát. Buď bude-
te turnajový hráč nebo cash game hráč. Cash game znamená, že sednete ke 
stolu a hrajete o peníze, které zrovna máte u  sebe. Tento způsob hraní má 
slabinu ve skutečnosti, že musíte mít bankroll neboli musíte mít dostatek peněz 
v záloze na hraní určitých limitů. Naopak, turnajovému hráči stačí cca 100 dola-
rů na to, aby hrál turnaje za 1 dolar. To vám zajistí pohodovou hru. Pokud za-
tím hrajete pouze pro radost a ne o peníze, NIKDY, podotýkám, NIKDY ne-
zkoušejte hrát o reálné peníze. Nemáte šanci. Můžete mít štěstí a trefit nějaký 
ten turnaj, ale potřebujete perfektní znalost pravidel a sebekázeň a sebekontro-
lu. Mít chuť se učit a naučit se prohrávat. Myslím, že neexistuje hra, kde pro-
hráváte např. 4měsíce nebo více a pak teprve vyhrajete nějaký turnaj. To je 
potřeba mít velkou trpělivost  a hrát stále stejnou hru bez mentálních odchy-
lek... 
  

Příště se podíváme na pravidla, život pokerového profesionála a jak se zdoko-
nalovat a učit....V případě zájmu nebo pokud si s něčím nevíte rady, napište na 
mail markpc@seznam.cz.  

Těším se Marek Rydzoň. 
 
 
 
 

Zahrádkáři informují 
 

Dne 14.února 2014 se uskutečnil v Libhošti na Fojtství již tradiční  > Ples 
květin < , který  pořádají, taky již tradičně, libhošťští zahrádkáři . Letos byl ale 

tento ples ve znamení patrona zamilovaných, sv. Valentýna. Již při vstupu 
obdržely všechny přicházející dámy růži, pánové pak srdce z perníku. To proto, 
aby mohli své dámě buď srdce věnovat nebo ho pro ni ztratit, třeba si ho i 
zlomit a přitom ušetřit to své vlastní. 

Při produkci hudební skupiny TEQUILABAND se velice dobře bavilo asi 140 
návštěvníků všech věkových kategorií. Rekordní účast z  roku 2012 byla  
překonána, pořadatelé, t.j. ZO ČZS v Libhošti s uspokojením konstatují, že 
zahrádkářské plesy jsou v posledních letech navštěvovány ve velkém počtu 
mladými. To dává naději, že ani v budoucnu zahrádkáři a jejich příznivci v 
Libhošti nevyhynou, ale taky zavazuje, aby nasazená  úroveň byla udržována a 
ještě vylepšována. 

Pořadatelé děkují touto cestou taky našim sponzorům, kteří obohatili 

mailto:markpc@seznam.cz
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plesovou  tombolu svými dary. 

Dne 16.02.2013 proběhla v ZO ČZS výroční členská schůze. Zde 
zahrádkáři m.j. bilancovali uplynulý rok a plánovali další činnost.  

Ve zprávě o činnosti seznámila předsedkyně Vagaiová přítomné s plněním 
úkolů, které byly na minulé schůzi přijaty. S uspokojením bylo konstatováno, že 
se podařilo vše splnit jak v oblasti odborné, tak i v oblasti společenské. Naše 
ZO byla pořadatelem tradiční Krmášové zábavy. 

Byly uspořádány zájezdy na výstavu Floria Kroměříž a do Polska na 
prohlídku zahrad. Na podzim proběhla na Fojtsví výstava chryzantém, výpěstků 
našich členů a bylin .Byla zastoupena i tématika dušičková a adventní. 
Neuskutečnil se plánovaný dvoudenní zájezd do Čech. 

Předsedkyně naší ZO zhodnotila součinnost výboru a členstva, která je na 
velmi dobré úrovni, a vyslovila poděkování všem členům i příznivcům, kteří se 
na činnosti naší organizace podíleli. 

Do plánu na tento rok byly zařazeny dva zájezdy ( tentokrát taky 3-denní ) s 
tématikou odbornou a společenskou ( cesta za poznáním ).První zájezd se 
uskuteční v květnu, cílem budou jižní Čechy. Plán počítá i se zájezdem v létě či 
v raném podzimu na Flóru Olomouc nebo na Floriu do Kroměříže. Jedním z 
plánovaných úkolů naší ZO  je taky doplnění členské základny mladšími členy. 

Za ZO ČZS 
Rudolf Šindler  

 
P.S. 
Na 3-denní zájezd do jižních Čech je ještě několik málo volných míst. Zájemci 
o tento zájezd, i nečlenové, se mohou ještě přihlásit u členů výboru ZO ČZS.  

 

 

 
 

Osvětová beseda v Libhošti srdečně zve členy na  

Výroční členskou schůzi, 

která se uskuteční v neděli 30.3.2014 v 14.30 hod v sále 
na Fojtství. 
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V lednu se 4. a 5. třída zúčastnily filmové projekce MADAGASKAR: PŘÍBĚH 
PRADÁVNÉ LEMURIE. Vybrali jsme tři ukázky slohového zpracování – Patri-
cie Grégrová, 5. třída; Nina Hanzelková, 4. třída; Daniela Kudláčková, 4. třída. 

 

Patricie Grégrová, 5. třída 

Madagaskar  

Dnes je super den. Jedeme do kina, které je v Novém Jičíně. Do kina neje-
de celá škola, jede jenom 5. a 4. třída. Paní učitelka říkala, že ten film se jme-
nuje Madagaskar: Příběh pradávné Lemurie. Sraz u školy byl v 7:15 , protože 
v 7:30 nám jel autobus.  

Když jsme byli všichni u školy, vyšli jsme na autobus. Autobus se trošku 
zpozdil, ale to se stává. V autobuse bylo hodně lidí a tak jsme někteří museli 
stát. Když jsme dojeli do Nového Jičína, museli jsme jít přes půlku města. Byla 
to taková rozcvička a docela dobrá. Chvíli jsme čekali před kinem. Za pár minut 
nás paní pustila dovnitř. Jak jsme přišli do vestibulu kina, paní učitelka si muse-
la odskočit. Jak se k nám paní učitelka vrátila, šli jsme se usadit na svá místa. 
Po chvíli přišla jiná škola. Čekali jsme asi 20minut, než se začalo promítat. 
Když bylo vše v pořádku, začalo se promítat. Ve filmu  bylo hodně zvířat a taky 
zajímavostí. Adam byl pán, který hledal různé památky a taky se vydal na os-
trov Madagaskar. 

Jednou večer se Adamovi zdál sen. Ve snu byl stařec, který po něm chtěl, 
aby našel faunu. Ale pozor, aby ji našel, musí první poznat jeho kmen. Adam 
se tedy vydal do městečka, v kterém stařec žil. Městečko bylo velmi chudé. 
Lidé, kteří tam bydleli, měli velmi zajímavé tradice. Adam se šel podívat na 
nejošklivější zvíře. 

Říká se, že když na vás ukáže prostředníčkem, tak umřete. Byla to sranda. 
Když kino skončilo, tak jsme mohli jít na záchod. Když jsme vyšli z kina, měli 
jsme rozchod po náměstí. Po chvíli začalo pršet, takže jsme byli trošku mokří. 
To bylo super. Pak jsme šli na autobus. Když autobus přijel, jeli jsme do Lib-
hoště. Jak jsme přijeli do Libhoště, šli jsme do školy. Když jsme přišli do školy, 
tak nám paní učitelka dala časopisy, které jsme dostali od společnosti Koktejl. 
Časopisy byly plné zajímavostí a měly taky hodně obrázků. Když jsme se podí-
vali na časopis, tak jsme se začali učit. Dnešní den se mi moc líbil !  

ZPRÁVY ZE ŠKOL  
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Zapojení do projektu 

V měsíci únoru se naše škole zapojila do nového projektu, a to ve spoluprá-
ci s MAS Regionu Poodří, o.s. pod názvem „ Zábavná vlastivěda z našich 
vesnic“ 

MAS Regionu Poodří se obrátila na školy v blízkém okolí  se žádostí o za-
pojení do aktivit a spolupráci při realizaci projektu „Zábavná vlastivěda z na-
šich vesnic“ a to formou výtvarné a fotografické soutěže. Soutěž je vyhlášena 
od 1. února 2014 a potrvá do konce měsíce dubna 2014. 

Obrázky nebo fotografie s tématikou : 

 Pamětihodnosti obce 

 Život ve vaší obci 

 Krajina a přírodní zajímavosti 

budou  umístěny na nově vzniklých webových stránkách, které budou součástí 
projektu. Ty nejzdařilejší obrázky a fotografie budou oceněny a publikovány 
v učebnicích pro základní školy k předmětům vlastivěda a prvouka, které bu-
dou rovněž součástí tohoto projektu. 
 
Ve spolupráci s obcemi a školami vzniknou v rámci tohoto podpořeného projek-
tu „Zábavná vlastivěda z našich vesnic“ čítanky prvouky pro I. a vlastivědy 
pro II. stupeň základních škol, jež shrnou základní údaje z historie až po sou-
časnost. Kapitoly budou mít stejnou koncepci, grafiku, budou napsané čtivou a 
srozumitelnou formou. Autoři se zaměří na "nadčasové" a skutečně důležité 
informace. Zvláštností učebnice budou ilustrace a fotografie zajímavých míst v 
obcích, které namalují a nafotí v již vyhlášené  soutěži pro školy děti. Projekt 
podpoří společný web, kde budou pro školy ke stažení pracovní listy a vytvořen 
prostor ke vkládání vlastních fotografii, obrázků, videí či audiorozhovorů (např. 
s rodákem). Interaktivní akce zábavnou formou dílen představí např. knihtisk či 
vazbu knih. To vše se zdokumentuje na webu a tím dojde k časové udržitelnos-
ti projektu. 
 

Proč takový projekt? 

„Ve školách chybí lokální a regionální prvouka i vlastivěda, učitelé musí při 
výkladu  vycházet z internetu, informací dostupných na webech obcí, což je 
nedostačující,“  vysvětlil manažer MAS Regionu Poodří Oldřich Usvald, s tím, 
že centrální učebnice  nemohou reagovat na individuální záležitosti jednotli-
vých regionů. „Navíc i kantoři  na  venkově do škol většinou dojíždějí. Málokde 
je "domácí učitel", který se v obci  narodil, žije v ní a učí. Učitelé tak mají velký 
problém zajistit podklady, když mají  dětem něco o obcích vyprávět. Je proto 
třeba shrnout základní, ale také další zajímavé informace, které si děti zapama-
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tují a osvojí,“ dodal Usvald. Se současným stavem výuky jsou žáci i učitelé 
nespokojeni, což bylo zjištěno průzkumem u škol.  
 

Mgr. Dagmar Michálková 

 
Co jsme prožili s dětmi v naší mateřské škole 

v měsíci únoru 2014 
 

 Mobilní planetárium 

Ve středu 5. února navštívilo naši mateřskou školu mobilní planetárium 
z Ostravy. Svůj netradiční nafukovací stan rozložilo ve školní tělocvičně. 
Planetárium bylo pro děti velikým a nevšedním zážitkem, který je obohatil o 
vědomosti o hvězdách a souhvězdích. Dozvěděli jsme se, co to souhvězdí 
je, některá jsme se naučili pojmenovat. Viděli jsme pohádku Jak měsíc pu-
toval za sluncem, která byla zajímavou formou připravena právě pro děti 
předškolního věku. Děti si kromě zážitku a nových poznatků odnesly omalo-
vánku se svým znamením, kterou si ve školce vybarvily.  
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 Dětský maškarní ples v Libhošti 

V sobotu 15. února 2014 si v Libhošti  opět po roce daly sraz  všechny  
masky, maškary a pohádkové bytosti nejmenších a středních velikostí. Za-
čaly se scházet krátce po čtrnácté hodině v sále pohostinství U Leidů, aby 
se připravily  a předvedly  v průvodu masek. Jako vždy bylo na co se dívat: 
krásné princezny a víly, drsní kovbojové, bubáčci a hastrmani, zvířátka, 
strašidla všeho druhu nebo také Pat a Mat a malý kominíček se svým  ko-
mínem. Vybrat ty nejzajímavější bylo těžké, a tak si nejméně malou bonbó-
novou odměnu odnesli všichni. 
Pro zpestření potěšili návštěvníky  dětského maškarního karnevalu svým 
tanečním vystoupením nejen ostřílení školáci z „taneční skupiny“ Dance lo-
ve, ale také malí indiáni ze třídy Krteček v mateřské škole a ti odvážnější ze 
třídy Sluníčko.  
Pro mlsné jazýčky a účastníky vyčerpané tancem bylo k mání sladké občer-
stvení, a to koláčky od rodiny Lacinové, od našeho kamaráda ze třídy Slu-
níčko, zákusky od cukrárny Lenka, perníčky od paní Machové a sladké tru-
bičky a věnečky od paní Marie Šenkové. K volnému tanci mezi hlavními bo-
dy programu, ke kterým patřila také tombola a kolo štěstí, hrál DJ Lojza. 
Mnohokrát děkujeme rodičům a panu Romanu Lacinovi za přispění dárků 
do tomboly pro děti a za pomoc při organizaci. Děkujeme také všem výše 
zmiňovaným za sponzorování nebo za pomoc při organizaci tak náročné 
akce, jako je Dětský maškarní ples v Libhošti. 
Takže, milé pohádkové bytosti, děkujeme za Vaši návštěvu  a za rok se za-
se na vás těší  rodiče z Rady rodičů, učitelky a pracovnice MŠ a ZŠ Libhošť, 
organizátoři karnevalu  

 

 Návštěva novojičínského kina 

V pátek 21.2.2014 jsme se třídou Krtečků navštívili novojičínské kino, kde 
jsme shlédli promítání filmového pásma pohádek pro děti, které obsahovalo 
Příběhy kosích bratrů, Sněžného muže Huga, O hajném Robátkovi a jele-
novi Větrníkovi, atd. Kino seznamuje zábavnou formou naše nejmenší děti s 
prostředím kina a se sledováním filmu v něm a připravuje je na budoucí 
školní i samostatné návštěvy kina. Děti by si prostřednictvím znalostí těchto 
prostorů a zážitků samých měly uvědomit, proč musí být během promítání v 
sále tma, proč při sledování filmu nemluvíme, jaký je rozdíl mezi sledováním 
filmu doma v televizi a tady v kině apod. Každá z tříd naší mateřské školy 
navštíví kino alespoň dvakrát za půl roku.  
 
Nový rok 2014 nám v mateřské škole začal změnou. Protože se uvolnilo 

místo učitele v mateřské škole v bydlišti naší paní učitelky Bohdany Jarolímo-
vé, požádala o přestup a k měsíci březnu bude pracovat v jiné mateřské škole, 
ale se stejnými dětmi, jako máme tady u nás ve školičce. Protože jsme „přišli“ o 



Libhošťský zpravodaj – Březen 2014 

 

- 29 - 

velmi vstřícného a profesionálního pedagoga, přejeme paní učitelce Bohdaně 
mnoho úspěchů a sil v novém prostředí, a doufáme, že na nás bude vzpomínat 
alespoň tak, jako my na ni. Také  doufáme, že nás jistě v budoucnu navštíví 
v naší školičce klidně i s těmi nejmenšími, se kterými teď bude trávit svůj pra-
covní čas. 

A protože jsme museli paní učitelku nahradit novou paní učitelkou, níže se 
vám alespoň pár řádky představí paní učitelka Veronika Morysová. 

Přejeme jí, ať se  u nás v mateřské škole dobře „zabydlí,“ a doufáme, že 
bude v nové práci s novými kolegy  spokojená a bude velkým přínosem nejen 
pro naši mateřskou školu, ale hlavně také pro děti. 

Příjemný a klidný nadcházející jarní čas přeje Radka Žabková 
 
 

Milí Libhošťané,  
chtěla bych se touto cestou rozloučit s dětmi z mateřské školy a jejich rodiči. 
Zároveň bych jim chtěla velice poděkovat za krásné tři roky v této mateřské 
škole. Práce s libhošťskými dětmi pro mne byla velice příjemnou a v mnoha 
ohledech obohacující zkušeností. Lidé odcházejí a přicházejí, a tak i já jsem 
využila nabídky práce ve svém bydlišti v Závišicích, i když toto rozhodnutí pro 
mě nebylo vůbec jednoduché. Práce tady mě velice bavila a byla také mou 
zálibou.  

Moc bych tedy chtěla poděkovat paní ředitelce Dáši Michálkové za příleži-
tost tady pracovat, vedoucí paní učitelce Radce Žabkové za to, že mě v mé 
práci maximálně podpořila, naučila mě pracovat efektivně (vlastně jí vděčím za 
to, co umím), paní učitelce Elišce Hanzelkové, která byla mou oporou 
v začátcích, paní učitelce Růžence Hanzelkové, která mi byla ve spoustě vě-
cech vzorem a v neposlední řadě paní učitelce Katce Kovářové za vstřícnost. 
Dále bych chtěla poděkovat také všem kolegyním v základní škole a všem 
provozním zaměstnancům, bez nich by to tady nebylo ono. Myslím, že jsme se 
všechny staly velice dobrými přítelkyněmi a doufám, že mým odchodem se toto 
nezmění.  

Libhošť mám oblíbený už z doby minulé, a věřím, že se zde s Vámi všemi 
ještě určitě setkám a ráda budu sledovat, jak děti ze zdejší mateřské školy 
prospívají i v budoucnu. Těším se na setkávání závišické a libhošťské školky a 
na jejich budoucí spolupráci. 

Přeji Vám všem, ať jste v životě spokojení, a také, ať má zdejší mateřská 
škola pořád tak skvělé děti a milé a vstřícné pedagogy.  

Nashledanou Bohdana Jarolímová 
 
 

Vážení a milí,  
jmenuji se Veronika Morysová a od března toho roku nastupuji v MŠ Lib-

hošť jako učitelka ve třídě Krteček. Vystudovala jsem střední pedagogickou 
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školu a Střední zdravotnickou školu sv. Anežky České v Odrách a nyní dálkově 
studuji Speciální pedagogiku dětí předškolního věku na Univerzitě Palackého 
v Olomouci.  

Pracovala jsem jako učitelka přípravné třídy na Základní škole v Kopřivnici a 
dále jako učitelka MŠ v Šenově u Nového Jičína.  

Jelikož jsem místní, jsem velmi ráda, že se mi naskytla možnost působit 
v MŠ Libhošť a těším se na setkávání s Vámi a Vašimi dětmi.  

Mnoho dobrých dní Vám přeje Veronika Morysová 

 

 

 

V březnovém čísle časopisu F.O.O.D. jsem objevila speciál – několik receptů 

na domácí knedlíky. Ještě jsem sama všechny nevyzkoušela, nicméně ty dle 

mého nejlepší, nejchutnější a hlavně vyzkoušené vám ráda představím v tomto 

čísle Zpravodaje.  

 

MLÉČNÉ PYTLÍKOVÉ KNEDLÍKY (doba přípravy 40 min.) 

2 – 4 porce: 250g polohrubé mouky, 4 rohlíky, 1 lžička soli, 2 vejce, 250ml pl-

notučného mléka 

 

Do mísy nasypeme mouku, nakrájené rohlíky a sůl. Z bílků vyšleháme sníh. 

K mouce nalijeme mléko, přidáme žloutky a nakonec sníh z bílků. Ručně smí-

cháme v těsto, které rozdělíme do dvou mikrotenových sáčků, stlačíme ve 

spodní části a vytvarujeme souměrné šišky. Vaříme ponořené ve vodě tak, aby 

horní část sáčků přesahovala přes okraj hrnce, ale knedlíky volně plavaly. Do-

ba varu cca 30 min. 

 

CHLUPATÉ KNEDLÍKY (doba přípravy 35 min. + vaření brambor) 

4 – 6 porcí: 4 větší syrové brambory typu B, 4 větší vařené brambory typu B, 3 

vejce, sůl, 500g polohrubé mouky. 

 

Syrové brambory nastrouháme na hrubém struhadle a vymačkáme přebyteč-

nou šťávu. Přidáme nastrouhané vařené brambory, vejce, smícháme, osolíme 

a nasypeme mouku. Vypracujeme těsto. Navlhčenýma rukama tvarujeme 

knedlíky velikosti menších tenisových míčků. Chlupaté knedlíky vaříme 

v osolené vodě 10 – 15 minut podle velikosti. 

 

NÁŠ I  VÁŠ RECEPTÁŘ  
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ŠPEKOVÉ KNEDLÍKY (doba přípravy 40 min.) 

4 porce: 10 rohlíků, 2 lžíce sádla, 2 cibule, 250g anglické slaniny nebo uzeného 

masa, 1 lžička soli, špetka pepře, petržel nať, muškátový oříšek, 150 ml plno-

tučného mléka, 100g polohrubé mouky, 3 vejce 

 

Rohlíky nakrájíme na malé kostičky, přendáme na plech vymazaný sádlem a 

necháme „schnout“ v troubě cca 10 min. při 200 stupních. Na pánvi orestujeme 

nadrobno nakrájenou cibuli, přidáme nadrobno nakrájenou slaninu, opepříme a 

osolíme. Do mísy přendáme sušené rohlíky, slaninu s cibulkou, přidáme na-

jemno nasekanou petržel a trošku muškátového oříšku. Smícháme a zalijeme 

těstíčkem z mléka, mouky a vajec. Vypracujeme těsto. Navlhčenýma rukama 

tvarujeme knedlíky velikosti menších tenisových míčků. Vaříme v osolené vodě 

cca 12 min. Nejlépe chutnají se zelím! 

 

Připravila Petra Kozinová 

 

 

 
 

   

Přátelské  utkání 
 

8. 2. 2014     Muži – umělá tráva ve Vřesině 

 FC  VŘESINA  -  FC  LIBHOŠŤ  1  :  0 

Martinovský Petr – Chromečka Jan (46. min. Kalinec Tomáš), Eckelsberger 
Pavel Velart Daniel, Palička Zdeněk (80. min. Chromečka Jan) - Blažek To-
máš, Symerský Daniel, Blažek Martin, Tomšík Vojtěch - Dědík Lukáš, Čapka 
Jaroslav  
Trenér: Chrobák Svatopluk 
 

První utkání našeho mužstva pod vedením nového trenéra skončilo těsným 
vítězstvím domácího celku, který vstřelil jediný gól po chybě našich hráčů. Ví-
tězství si domácí hráči zasloužili – utkání odehráli s větším nasazením.      

 

Krajská zimní liga v Brušperku 
 

2. 2. 2014     Starší dorost – baráž  

Z FOTBALOVÉHO CLUBU 
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 FK  STAŘÍČ „A“  -  FC  LIBHOŠŤ  3  :  3 

 Branky:  2 - Bátrla Tomáš, Marek Bolom 

 FK  STAŘÍČ „B“  -  FC  LIBHOŠŤ  3  :  3 

 Branky:  Bátrla Tomáš, Marek Bolom, Beránek Michael 

 FK  ČELADNÁ  -  FC  LIBHOŠŤ  3  :  0 

 TJ  S.  BAŠKA  -  FC  LIBHOŠŤ  3  :  1 

 Branky:   Beránek Michael 

 TJ  PETŘVALD na Mor.  -  FC  LIBHOŠŤ 2  :  2 

 Branky:  Bátrla Tomáš, Šindler Michal 

 
8. 2. 2014      Mladší dorost – semifinále „A“ 

 FK  STAŘÍČ „B“  -  FC  LIBHOŠŤ  2  :  3 

 Branky:  Čapka Patrik, Heralt Jakub, Bátrla Tomáš 

 TJ  FRYČOVICE  -  FC  LIBHOŠŤ  2  :  1 

 Branky:  Heralt Jakub 

 SK  ČIERNE  (Slovensko)  -  FC  LIBHOŠŤ 1  :  1 

 Branky:  Bátrla Tomáš 

 FK  STAŘÍČ „A“  -  FC  LIBHOŠŤ  1  :  6 

Branky:  3 – Čapka Patrik, 1 – Daron Adam, Bátrla Tomáš, Heralt Ja-
kub 

Výsledky FK Staříč „A“ a FK Staříč „B“ se do tabulky nezapočítávají. Družstva 
hrála pouze pro doplnění skupiny. 
 

Turnaje se zúčastnili hráči:  
Mička Filip - Ištok Radim, Šimíček Mirek, Bátrla Tomáš, Heralt Jakub, Vyštejn 
Adam, Čapka Patrik, Daron Adam  
 

Tým FC  LIBHOŠŤ postoupil do finálového turnaje. 
 
 
 

16. 2. 2014     Starší žáci – semifinále 

 TJ  S. LÍSKOVEC  -  FC  LIBHOŠŤ  1  :  3 

 Branky:  2 - Bátrla Tomáš, 1 – Kovačík Matěj 

 TJ  S.  STARÉ  MĚSTO  -  FC  LIBHOŠŤ 1  :  1 

 Branky:  Bátrla Tomáš 
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 TJ  S.  PUSTKOVEC  -  FC  LIBHOŠŤ  3  :  1 

 Branky:  Bátrla Tomáš 

 TJ  TŘEBOVICE  -  FC  LIBHOŠŤ  1  :  5 

 Branky:  4 - Bátrla Tomáš, 1 – Kovačík Matěj 

 TJ  S.  PALKOVICE  -  FC  LIBHOŠŤ  0  :  3 

 Branky:  2 - Bátrla Tomáš, Ištok Eduard 

 
Turnaje se zúčastnili hráči:  
Šenk Jakub - Hanzelka David, Ištok Radim, Ištok Eduard, Šimíček Ondřej, 
Šimíček Miroslav, Bátrla Tomáš, Petr Vojtěch, Hanzelka Lukáš, Kovačík Matěj 
 

Umístění:  
1. FC LIBHOŠŤ 10 bodů, 2. TJ S. Palkovice 10 b., 3. TJ S. Pustkovec 9 b., 4. 
TJ S. Lískovec 7 b., 5. TJ Třebovice 4 b., 6. TJ S. Staré Město 1 b. 
  

Hráči FC LIBHOŠŤ se probojovali do finálového turnaje starších žáků. 
 
 

22. 2. 2014    Mladší přípravka – baráž „A“ 

 FC  KOZLOVICE „A“  -  FC  LIBHOŠŤ   1  :  0 

 TJ  S.  HUKVALDY  -  FC  LIBHOŠŤ   0  :  1 

 Branky:  Bílková Viktorie 

 FRÝDEK – MÍSTEK  FOTBAL  -  FC  LIBHOŠŤ 3  :  0 

 TJ  PETŘVALD na Mor.  -  FC  LIBHOŠŤ  1  :  0 

 TJ  UNIE  HLUBINA  -  FC  LIBHOŠŤ   2  :  0 

 FC  KOZLOVICE „B“  -  FC  LIBHOŠŤ   1  :  0 

 

Turnaje se zúčastnili hráči:  
Bílková Valerie - Skalík Jakub, Bílková Viktorie, Krumpolc Tomáš, Teichmann 
Tadeáš, Sopuch Tomáš, Klečka Michal, Mička Ondřej, Tomšík Daniel 
 
Družstvo FC LIBHOŠŤ se umístilo v tabulce na 6. místě. 
 
  

Informace z clubu: 
 
Přípravná utkání – MUŽI – hřiště v Novém Jičíně – umělá tráva 
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  9. 3. 2014 – 14:00 hodin     SK BESKYD FRENŠTÁT p/R 
16. 3. 2014 – 14:00 hodin     TJ S. SKOTNICE  
23. 3. 2014 – 14:00 hodin     TJ BIOCEL VRATIMOV 

Šimíček Jaroslav   
 
 
 
 
 

Vzpomínáme 
 

Dne 16.února 2014 jsme vzpomenuli nedožitých 80 let pa-
na 

Oldřicha Burdy 

27. prosince 2013 tomu bylo již 13 let, co není mezi námi. 
Za tichou vzpomínku děkují manželka Alena a synové Ol-

dřich, Ivo a Martin s rodinami 
 
 
 
Dne 16.února 2014 jsme si připomenuli 1.výročí, kdy nás 
opustila naše drahá maminka, manželka a babička, paní 

Jindra Kalíšková 

S láskou vzpomínají manžel Josef a dcery Jana a Dana s 
rodinami 

 
 

 
Dne 7. března 2014  by se dožil 90 let pan 

Jaroslav Polášek 

S láskou vzpomínají manželka Růžena  
a děti Jan, Jaroslava a Marie s rodinami. 

 
 
 

V těchto dnech jsme si připomněli nedožitých 100 let našich rodičů  

Vlasty a Bedřicha Písteckých 

S úctou a láskou vzpomínají dcery Vlasta, Anna, Ludmila, Marie a synové Pa-
vel, Petr a Bedřich s rodinami 

SPOLEČENSKÉ OKÉNKO  
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INZERCE 
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